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Vragen van het lid Ulenbelt (SP) aan de Staatssecretaris van Sociale Zaken en 
Werkgelegenheid over het bericht dat pensioenen steeds vaker naar België 
gaan om de kosten te drukken (ingezonden 4 mei 2016). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op het bericht «Pensioenen steeds vaker naar België»?1 

Vraag 2
Wat zijn volgens u de redenen waarom bedrijven en fondsen ervoor kiezen 
om hun pensioen in België onder te brengen? 

Vraag 3
Welke positieve en/of negatieve gevolgen heeft deze verhuizing voor de 
fondsen, de actieve deelnemers en de gepensioneerden? 

Vraag 4
Op welke wijze is de zeggenschap geregeld voor pensioenen die in België 
worden ondergebracht? 

Vraag 5
Welke gevolgen heeft deze verhuizing voor het betalen van belastingen ten 
tijde van de premiebetaling en als het pensioen tot uitkering komt? 

Vraag 6
Deelt u de mening dat het aanvoeren van de reden dat de grotere kans op 
een zekerder pensioen en indexatie de tekortkoming van het Nederlands 
systeem pijnlijk aan het licht brengt? Zo ja, bent u bereid om hierop zo snel 
mogelijk actie te ondernemen ten einde indexatie weer mogelijk te maken, 
zodat deze redenen van verhuizen niet meer legitiem zijn? Zo nee, waarom 
niet? 

Vraag 7
Deelt u de mening dat het Nederlands pensioenstelsel het op een na beste 
pensioenstelsel ter wereld is en het dus voorkomen zou moeten worden dat 
pensioenen naar het buitenland verhuizen? Zo nee, waarom niet? 

1 http://fd.nl/ondernemen/1150028/pensioenen-verhuizen-naar-belgie
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Toelichting: 

Deze vragen dienen ter aanvulling op eerdere vragen terzake van het lid 
Lodders (VVD), ingezonden 4 mei 2016 (vraagnummer 2016Z09021)
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